

Terma dan Syarat

Tapak web ini membolehkan anda untuk memesan instrumentasi khusus pesakit secara dalam talian. Kami akan menggunakan maklumat yang disediakan kepada kami oleh anda, atau bagi pihak anda, melalui tapak ini *(dan di luar talian) untuk memproses dan mengirimkan pesanan anda. Ini termasuk Rekonstruksi Sendi DePuy Synthes, bahagian DePuy Orthopaedics, Inc. yang mendedahkan nama dan alamat anda ke perkhidmatan penghantaran seperti UPS atau USPS; menghubungi anda tentang status pesanan anda, dan sebagaimana sebaliknya ditunjukkan oleh **Dasar Privasi** tapak kami.

Dengan mengklik butang "Saya Terima" di bawah untuk log masuk ke tapak, anda membenarkan untuk membekalkan gabungan maklumat tanpa nama dan boleh dikenal pasti, secara peribadi, yang berkaitan dengan anda dan pesakit anda, setiap kali anda menggunakan tapak tersebut sebagai pelawat yang berdaftar dan bersetuju bahawa maklumat yang anda berikan akan dikuasai oleh **Dasar Privasi** tapak Rekonstruksi Sendi DePuy Synthes.

Anda mengesahkan bahawa anda boleh membaca dan memahami halaman tapak web TRUMATCH™ Personalized Solutions, perintah sistem dan sebarang dokumen berkaitan yang ditulis dalam bahasa Inggeris dan dengan mendaftar masuk ke tapak yang anda bersetuju bahawa anda memenuhi Keperluan Keselamatan Johnson & Johnson yang ditakrifkan dalam **Dasar Privasi**.

Untuk Pelanggan di luar Amerika Syarikat yang dikehendaki untuk melengkapkan Borang Perlindungan Data Pesakit (cth. Negara-Negara Ahli EC), Anda mengesahkan bahawa Rekonstruksi Sendi DePuy Synthes telah menyediakan anda dengan borang Persetujuan Perlindungan Data Pesakit dan Helaian Maklumat TRUMATCH Personalized Solutions, yang memaklumkan pesakit anda mengenai pemindahan data peribadi mereka ke Rekonstruksi Sendi DePuy Synthes di Amerika Syarikat untuk tujuan mereka bentuk instrumentasi khusus pesakit. Anda mengesahkan bahawa borang Persetujuan ini telah ditandatangani oleh pesakit anda sebelum anda memindahkan mana-mana daripada data peribadinya ke tapak web TRUMATCH Personalized Solutions atau secara luar talian ke Rekonstruksi Sendi DePuy Synthes. Anda mengesahkan tanggungjawab anda untuk menyimpan rekod persetujuan bertandatangan ini di bawah perundangan perlindungan data.